

軒尼詩道官立小學舊生會
Hennessy Road Government Primary School Alumni Association
會員申請表
Membership Application Form

請用正楷填寫 Please fill in the following with block letters

中文姓名 _____ 英文姓名 _____
 Name in Chinese _____ Name in English _____

*畢業 / 任教年份 _____ *畢業於 灣仔/銅鑼灣 校 _____ 性別 _____
 Year of Graduation / Service _____ * WCH/CBW School _____ Sex _____

現為學生 是 Yes 如答案為「是」, 請註明就讀學校及班級
 Currently a student 否 No If 'Yes', please specify name of school and grade

如答案為「否」, 請註明現時職業、僱主名稱及地址
 If 'No', please specify occupation, name of employer and address

通訊地址 _____
 Address for Correspondence _____

住宅電話號碼 _____ 流動電話號碼 _____ 辦公室電話號碼 _____
 Home Phone No. _____ Mobile Phone No. _____ Office Phone No. _____

電郵地址 _____ 傳真號碼 _____
 Email Address _____ Fax No. _____

擬加入為 _____
 Desired to join as _____

- | | | |
|--|---------|--|
| <input type="checkbox"/> 學生會員
Student Member(只限現讀生) | HK\$100 | (請附上軒尼詩道官立小學畢業證書副本或其他有效證明文件及現就讀學校學生証副本
Please provide copies of your HRGPS graduation certificate or other valid document of proof and your current student card) |
| <input type="checkbox"/> 永久會員
Life Member | HK\$500 | (請附上軒尼詩道官立小學畢業證書副本或其他有效證明文件
Please provide copy of your HRGPS graduation certificate or other valid document of proof) |
| <input type="checkbox"/> 榮譽會員
Honorary Member | 免費 | (請附上軒尼詩道官立小學工作證明副本
Please provide copy of a valid document to support your employment with the school) |

本人証實所提供的資料及文件均為真實及正確, 並明白如提供虛假資料將引致本申請作廢
 聲明
 Declaration I certify that all information and documents provided are true and correct, and I understand that the provision of fraudulent information and documents will render this application null and void.

簽署 _____ 日期 _____
 Signature _____ Date _____

請將會費存入『軒尼詩道官立小學舊生會』之滙豐銀行戶口, 號碼為 623-043254-001, 然後將入數紙正本連同申請表寄往:
 香港摩利臣山道 70 號凱利商業大廈 13 字樓趙雅穎收 或 傳真至 2838-2239 或 [電郵至 hrgpsaa@yahoo.com.hk](mailto:hrgpsaa@yahoo.com.hk)

Please pay your membership fee into the HSBC bank account (no. 623-043254-001) of "Hennessy Road Government Primary School Alumni Association" and send the pay-in slip together with the application form to : **Mr Edwin Chiu, Hennessy Road Government Primary School Alumni Association, 13/F Amber Commercial Building, 70 Morrison Hill Road, Wanchai, Hong Kong or Fax to 2838-2239 or Email to hrgpsaa@yahoo.com.hk**

* 請刪除不適合者 Please delete if inappropriate

提供個人資料只用作招收會員之用 Personal data provided will be used solely for the purposes of recruiting members